

УДК 347.759.3
DOI: 10.18572/
1812-3945-2018-3-14-18

Новеллы в правовом регулировании операций кредитных организаций со сберегательными (депозитными) сертификатами



Сарнакова Александра Вадимовна,

доцент Департамента
правового регулирования
экономической деятельности
Финансового университета
при Правительстве
Российской Федерации
(Финуниверситет), Financial University,
магистр юриспруденции,
кандидат юридических наук, доцент
AVSarnakova@fa.ru

Sarnakova Aleksandra V.

Assistant Professor of the Department
of Legal Regulation of Economic Operations
of the Financial University
under the Government
of the Russian Federation
(Financial University)
Master of Laws
Candidate of Legal Sciences
Assistant Professor

Статья посвящена анализу изменений правового регулирования банковских вкладов (депозитов), удостоверенных сберегательными (депозитными) сертификатами, в свете вступающего в силу с 1 июня 2018 г. Федерального закона от 26 июля 2017 г. № 212-ФЗ «О внесении изменений в части первую и вторую Гражданского кодекса Российской Федерации и отдельные законодательные акты Российской Федерации», а также иных законодательных актов Российской Федерации в части регулирования операций кредитных организаций со сберегательными (депозитными) сертификатами и обращения ценных бумаг на предъявителя.

Ключевые слова: банк, вклад, сберегательный сертификат, депозитный сертификат.

SARNAKOVA A. V. NOVELTIES OF LEGAL REGULATION OF TRANSACTIONS OF CREDIT INSTITUTIONS WITH SAVINGS (DEPOSIT) CERTIFICATES

Article is devoted to the analysis of changes of legal regulation of bank deposits (deposits) certified by savings (deposit) certificates in the light of the Federal law from 7/26/2017 of No. 212-FZ coming into force since June 1, 2018 "About modification of parts the first and second the Civil code of the Russian Federation and separate acts of the Russian Federation" and also other acts of the Russian Federation regard-ing regulation of operations of credit institutions with savings (deposit) certificates and the circulation of securities to bearer.

Keywords: a bank, a deposit, a savings certificate, a certificate of deposit.